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Zápis ze zasedání Akademického senátu Farmaceutické fakulty 

Masarykovy univerzity 

Pondělí, 28. února 2022 ve 14:00, zasedací místnost děkana, FaF. 

Přítomni: 

Komora akademických pracovníků: 

doc. PharmDr. Oldřich Farsa, Ph.D. 

doc. PharmDr. Jan Gajdziok, Ph.D. 

PharmDr. Tomáš Goněc, Ph.D. 

MUDr. Marta Chalupová, Ph.D. 

doc. PharmDr. Kateřina Kubová, Ph.D. 

Mgr. Adéla Lamaczová 

Mgr. Petr Mokrý, Ph.D. 

doc. Mgr. Jan Muselík, Ph.D. 

doc. PharmDr. Ing. Radka Opatřilová, Ph.D., MBA  

MUDr. Tomáš Parák, Ph.D. 

PharmDr. Jakub Vysloužil, Ph.D. 

 

 

Studentská komora: 

PharmDr. Tomáš Bílik 

Mgr David Švestka 

Jaroslava Jamrichová 

Jana Melicharová 

Veronika Slezáková 

Viktorie Sekaninová 

 

Omluveni: 

PharmDr. Karel Vašut, Ph.D. 

Van Anh Nguyenová 

PharmDr. Jan Elbl, Ph.D. 

doc. PharmDr. Renata Kubínová, Ph.D. 

 

 

Hosté: 

Prof. PharmDr. Mgr. David Vetchý, Ph.D. 

Děkan (přítomen v bodech 1. – 7.) 

PharmDr. Tünde Ambrus, Ph.D. 

proděkanka 

doc. Ing. Pavel Bobáľ, Ph.D. 

proděkan (přítomen v bodě 5.) 
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Mimořádné zasedání Akademického senátu Farmaceutické fakulty Masarykovy univerzity 

(dále jen „As FaF MU“) bylo svoláno v souladu s Jednacím řádem dne 21. února 2022 

s následujícím programem: 

 
 Program zasedání:  

  
1. Zahájení zasedání 
2. Schválení programu 
3. Volba zapisovatele 
4. Vyslovení souhlasu se jmenováním doc. PharmDr. Jaroslava Roha, Ph.D. členem 

Vědecké rady FaF MU 
5. Projednání a schválení Priorit na rok 2022 Plánu realizace Strategického záměru 

Farmaceutické fakulty 
6. Projednání a schválení podmínek přijímacího řízení do studijních programů DSP 

FaF MU 
7. Různé 
8. Návrh a schválení usnesení 
9. Ukončení zasedání 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Výsledek hlasování je v zápise vždy uveden v pořadí Pro – Proti – Zdržel se 
V případě hlasování o osobách Hlasoval pro – Nehlasoval pro 
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Průběh jednání 
 

1. Zahájení zasedání  

Předseda akademického senátu Dr. Goněc přivítal na zasedání všechny přítomné 

senátory, hosty a členy akademické obce a uvedl, že je senát usnášeníschopný. 

Informoval také, že Akademický senát MU přijal novelizované vnitřní předpisy fakulty, a 

to Statut fakulty, Jednací řád AS FaF a Volební řád AS FaF. 

 

2. Schválení programu jednání  

Dr. Goněc představil program a vzhledem k tomu, že nebyly žádné připomínky, vyzval 

senátory k hlasování. 

Hlasování: 17 – 0 – 0 

Program byl schválen v předložené formě. 

 

3. Volba zapisovatele 

Dr. Goněc navrhl po předchozí domluvě Mgr. Lamaczovou a vzhledem k tomu, že žádné 

další návrhy z pléna nepřišly. 

Hlasování: 16 – 0 – 1 

Zapisovatelkou byla zvolena Mgr. Lamaczová. 

 

4. Vyslovení souhlasu se jmenováním doc. PharmDr. Jaroslava Roha, Ph.D. členem 

Vědecké rady FaF MU 

Děkan Vetchý uvedl, že vzhledem ke skončení děkanského mandátu rezignoval prof. 

Šimůnek na místo člena Vědecké rady FaF MU. Na jeho místo nyní navrhuje současného 

děkana FaF UK v Hradci Králové, doc. PharmDr. Jaroslava Roha, Ph.D. 

 Hlasování: 17 – 0 – 0 

Akademický senát souhlasí se jmenováním doc. Roha členem Vědecké rady FaF. 
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5. Projednání a schválení Priorit na rok 2022 Plánu realizace Strategického záměru 
Farmaceutické fakulty 

Děkan Vetchý uvedl, že hlavní prioritou fakulty je nový program Kosmetologie, aby se 
fakulta začlenila mezi ostatní fakulty MU. Ve spolupráci s Ekonomicko-správní fakultou 
plánuje fakulta otevřít nový program Applied Health Economics.  

Dále se bude fakulta soustředit na získání nové akreditace tak, aby odpovídala současné 
situaci a reflektovala požadavky praxe. 

V mezinárodní sféře plánuje fakulta posilování programu Pharmacy a přípravu programu 
Cosmetology. Zároveň plánuje posilovat dovednosti akademiků v angličtině. 

Fakulta dále připravuje podání projektu GAČR ve spolupráci s prof. Oupickým, jehož 
cílem je propojit ústavy a nastartovat podávání mezinárodních projektů. 

V oblasti společenské role vyzdvihnul děkan spolupráci s aplikační sférou, která má 
přinést nejen finance, ale také další výstupy. Cílem je také udržovat kontakt 
s absolventy, v roce 2022 proběhnou oslavy 70 let farmacie v Brně. 

V oblasti personálního řízení a rozvoje zaměstnanců je zásadní získání HR Award, kdy 
byly všechny podklady připraveny a odeslány ke zhodnocení. Dále se připravuje 
pravidelná evaluace akademických pracovníků. 

V oblasti infrastruktury fakulty je realizace projektu MUNI BioPharmaHub a všeho, co 
s tím souvisí, dále vytvoření motivační složky mzdy v akademické sféře. K 1. 7. 2022 by 
měla být realizována komplexní motivační strategie. 

Hlasování: 17 – 0 – 0 

Návrh Priorit pro rok 2022 byl schválen v předloženém znění. 
 

6. Projednání a schválení podmínek přijímacího řízení do studijních programů DSP 
FaF MU 

Proděkan Bobáľ přednesl společně s podmínkami přijímacího řízení zároveň záměr 
schválit podmínky na podzimní i jarní semestr. 

Hlasování o podmínkách v českém studijním programu: 17 – 0 – 0 

Hlasování o podmínkách v anglickém studijním programu: 17 – 0 – 0 

 

Akademický senát schvaluje předložené podmínky. 
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7. Další 

Dr. Goněc pozval akademiky na další řádné zasedání, které se bude konat 17. 3. 2022, 
náplní bude schválení výroční zprávy 2021. Vzhledem k novým předpisům dojde k volbě 
volební a mandátové komise, nominace na předsedu bude zahájena dopředu. Dále 
budou probíhat doplňovací volby z řad studentů do Legislativní komise vzhledem 
k ukončení studia Dr. Dominika Gregy. Dále bude na programu disciplinární řád fakulty, 
který bude vycházet z novelizovaného disciplinárního řádu MU. 

Mgr. David Švestka se dotazoval, zda bude předložena výroční zpráva o činnosti či 
hospodaření. Děkan Vetchý odpověděl, že od 1. 5. nastupuje nová tajemnice p. Ježková, 
zpráva o hospodaření bude tedy předložena později.  

Dr. Goněc dále upozornil, že bude pravděpodobně nezbytné zasedat během dubna 
ohledně rozpočtu.  

Doc. Opatřilová se dotazovala, zda bude strategie motivační složky mzdy diskutována 
s přednosty ústavů a na základě čeho budou pravidla připravována. Prof. Vetchý 
odpověděl, že je vše zatím ve fázi příprav. Vše by mělo procházet diskuzí na Kolegiích 
děkana a být zcela transparentní. Co se týče ústavního rozpočtu, měly by mít 
v budoucnu ústavy své vlastní rozpočty, v rámci nichž mohou přednostové hospodařit.  

Doc. Opatřilová zmínila, že je proti převedení rozpočtů na ústavy. Prof. Vetchý 
odpověděl, že není zcela proti převedení rozpočtů na ústavy, nicméně to bude možné 
teprve v momentě, kdy se bude fakulta v dobré finanční situaci. 

Dr. Parák zmínil, že dříve byla zavedena suma, která se dělila jako odměna za výuku dle 
počtu odučených hodin, což považuje za transparentní.  

Prof. Vetchý zmínil, že během následujících dvou let dojde k navýšení tarifů o 21 %, a 
proto si myslí, že odměny by měly být nastaveny výkonově, nikoliv plošně. V rámci 
příprav návrhu odměňování spoléhá děkan na nastupující paní tajemnici. Dodal, že 
příprava takového návrhu je výzva, je náročné odlišit, co je standard, i v rámci jednoho 
programu jsou velké rozdíly, proto se pokusí všechno zohlednit a nastavit. 

Mgr. Švestka se dotázal, zda bude volena celá Volební a mandátová komise. Dr. Mokrý 
odpověděl, že bude pouze doplněn jeden člen za Dr. Marvanovou. Dr. Goněc upozornil, 
že se mění způsob ustavení komise, a proto je nutné zjistit, zda bude potřeba vyhlásit 
novou volbu, nebo jen doplnit členství. 
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11. Návrh a schválení usnesení  

Dr. Goněc přednesl návrh usnesení ze zasedání AS FaF MU: 

Akademický senát Farmaceutické fakulty Masarykovy univerzity: 

1. Souhlasí se jmenováním doc. PharmDr. Jaroslava Roha, Ph.D. členem Vědecké 

rady Farmaceutické fakulty MU. 

2. Schvaluje Plán realizace Strategického záměru – Priority FaF na rok 2022 v 

předloženém znění. 

3. Schvaluje podmínky přijímacího řízení DSP v českém jazyce pro jarní a podzimní 

semestr akademického roku 2022/2023 v předloženém znění. 

4. Schvaluje podmínky přijímacího řízení DSP v anglickém jazyce pro jarní a 

podzimní semestr akademického roku 2022/2023 v předloženém znění. 

 

Hlasování: 17 – 0 – 0  

Návrh usnesení byl schválen v předloženém znění. 

 

12. Ukončení zasedání  

Dr. Goněc poděkoval senátorům za účast. 

 

 

 

__________________________________ 

PharmDr. Tomáš Goněc, Ph.D. 

Předseda AS FaF MU 

 

 

 

 

__________________________________ 

Mgr. Adéla Lamaczová 

Zapisovatelka 


